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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia komisie KVDŽP, konanej dňa 04.09.2024 o 16.00 hod. 

v budove MsÚ v Sliači 

 

 
Prítomní:   podľa prezenčnej listiny   
 
Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Investičný zámer na Trebuli‐zóna Trebula 

3. VZN č.02/2024 o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia 

4. Dodatok č.11 k VZN č.25/2005 o záväznej časti UPN mesta Sliač‐ZaD č.11 

5. VZN č.03/2024 o dočasnom parkovaní v meste Sliač 

6. Rôzne 

7. Diskusia 

8. Záver 

 
 

1. Otvorenie zasadnutia 
 

Predseda komisie otvoril zasadnutie Komisie, privítal prítomných a skonštatoval, že KVDŽP je uznášania 

schopná, prítomných  je 8 členov komisie, 3 sú ospravedlnení  (p.Lipták,p.Hric p. Marošík). Predseda 

Komisie navrhol z programu vypustiť bod 7.Diskusia,nakoľko sa bude diskutovať k jednotlivým bodom 

programu a na ostatné bude priestor v bode rôzne. Predseda, tiež navrhol,nakoľko tajomník komisie 

je  dlhodobo  PN,aby  sa  vyhodnotenie  uznesení  konalo  na  budúcej  komisii.  Členovia  komisie  sa  s 

návrhmi predsedu stotožnili. Rokovanie Komisie sa začalo o 16,00 hod. 

Pogram komisie: 

1.Otvorenie 

2.Investičný zámer na Trebuli‐zóna Trebula 

3.VZN č.02/2024 o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia. 

4.Dodatok č.11 k VZN č.25/2005 o záväznej časti UPN mesta Sliač ZaD č.11 

5.VZN č.03/2024 o dočasnom parkovaní v meste Sliač. 

6.Rôzne 

7.Záver 

Predseda dal hlasovať o programe. 

 

Uznesenie KVDŽP č. 21/2024 
Komisia pri MsZ schvaľuje program zasadnutia. 
  
V čase hlasovania prítomných 8 členov komisie. 

Výsledok hlasovania:  za: 8  proti: 0  zdržalo sa: 0 

 
Uznesenie bolo prijaté 
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3.  VZN č.02/2024 o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia. 
 

 
Predkladateľ:Mesto Sliač.Predmet:VZN č.02/2024.Príloha:Návrh VZN č.02/2024. 
 
 
Predseda komisie na  žiadosť primátorky Mesta  zahájil  rokovanie bodom 3 programu  ,nakoľko pani 
primátorka  sa  dostaví  neskôr  z  osobných  dôvodov,  a  na  ostatných  bodoch  je  potrebná  jej 
prítomnosť.Počas  prerokovávania  sa  na  komisiu  dostavil  p.Ing.Belička,komisia  rokuje  o 
9.členoch.Predseda uviedol bod a upozornil na nesprávny zákon v nadpise nad textom,kde je uvedený 
zákon o pozemných komunikáciách.Ing.Lechová doplnila ,že tam má byť zákon 190/2023 o poplatkoch 
za  znečisťovanie  ovzdušia.Predseda    dal  slovo  predkladateľovi  Ing.Hruškovi  prednostovi 
úradu.Prednosta uviedol,že toto VZN sa pripravuje preto,že Mesto má možnosť vyberať poplatky za 
malé  zdroje  znečistenia  a došlo  k prijatiu nového  zákona  č.190/2023.Poplatková povinnosť  sa  týka 
právnických osôb  a fyzických osôb podnikateľov. 
Na komisiu sa dostavila p.primátorka.Otvorila sa diskusia. 
‐Ing.Lechová:Mesto už VZN k uvedenej problematike má prijaté,ale došlo k prijatiu nového zákona a 
preto  je  potrebné  prijať  nové.VZN  je  vypracované  podľa  zákona,ale  chýbajú  sankčné  postihy  za 
nedodržanie  oznamovacej  povinnosti.Ing.Lechová  sa  opýtala  či  existuje  evidencia  osôb,ktoré  sú 
povinné podať oznámenia? 
‐p.primátorka:Evidencia by mala existovať,na starosti to má Ing.Keleman. 
‐p.prednosta:Oznámenia  sa  majú  podávať  do  15.2.Požiadal  p.Lechovú  podať  pripomienku  k  VZN 
ohľadom sankcií. 
Ing.Janáková Sujová:Už sme mali k problematike prijaté VZN z roku 2022 a v problematike sa podľa 
neho postupovalo v uplynulom období. 
Ing.Krnáč:Ako zhodnotí podnikateľ či podlieha ohlasovacej povinnosti? 
Ing.Lechová:Oznámenie je povinný podať každý podnikateľ,ktorý prevádzkuje malé zdroje znečistenia 
podľa zákona a úrad zhodnotí či podlieha poplatkovej povinnosti,alebo nie podľa údajov v oznámení.Ak 
áno, Mesto vyrubí poplatok rozhodnutím. 
Ing.Janáková Sujová:Ide okrem dane z nehnuteľností a poplatku za odpad o ďalší príjem Mesta. 
‐D.Zemko:Mesto by už malo mať skúsenosti s výberom tohto poplatku,nakoľko VZN máme od roku 
2022 a vyberať sa mohlo za celý rok 2023. 
Predseda ukončil diskusiu a dal hlasovať o uznesení. 
 
 
Uznesenie KVDŽP č.22 /2024 

Komisia pri MsZ odporúča MsZ schváliť VZN č.02/2024 o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia. 
 
V čase hlasovania prítomných 9 členov komisie. 

Výsledok hlasovania: 
za: 8  proti: 0 

zdržalo sa: 1 

Ing.Janáková Sujová 

 
Uznesenie bolo prijaté 

 

2. Investičný zámer na Trebuli‐Zóna Trebula 
 

 

predkladá:  mesto Sliač 

žiadateľ:  Ing.arch.Emil Krížo,Jabloňová 703/1, 97613 Slovenská Lupča 
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lokalita:  Kú Hájniky,Trebula,p.č.CKN665/108,EKN465/1,2,3 

predmet:  Investičný zámer,HI INVEST s.r.o. Štefánikova trieda 52 ,94901 Nitra 

účel:  Posúdenie zámeru s UPN Sliač 

príloha:  grafický podklad,investičný zámer 

 

 
 Predseda uviedol bod,podľa jeho názoru žiadateľ chce územnoplánovaciu informáciu o súlade 

zámeru s platným UPN mesta Sliač.Upi by mal vypracovať Stavebný odbor Mesta.Následne dal slovo 

p.primátorke. 

Pani primátorka uviedla,že žiadateľ predstavil zámer vytvoriť na lokalite zmiešané územie s HBV a 

IBV.Lokalita sa nachádza pri ceste Sliač‐Kováčová.Predseda otvoril diskusiu. 

‐Ing.Janáková Sujová:Tu je potrebné vidieť územný plán danej lokality,do komisie je potrebné toto 

pripraviť vždy. 

‐p.primátorka:Investor chce zrealizovať svoj zámer a vie ,že je tam potrebná zmena UPN. 

‐p.Zemko:Lokalita sa nachádza v priestore UPN Sliač v lokalite Trebula a je označená ako ,,Funkčná 

zóna C a Funkčná zóna A“Na obe časti v UPN v  jeho záväznej časti  je potrebná podrobná 

územnoplánovacia dokumentácia a to územný plán zóny.UPN predpokladá na lokalitách IBV u časti A 

aj rekreačné aktivity spojené s IBV.Jeho zámer podľa grafickej štúdie zaberá celú funkčnú zónu C,a 

časť funkčnej zóny A.keďže zámer počíta s HBV bude nevyhnutné zmeniť UPN. 

‐Ing.Janáková Sujová:Je zrejmé ,že bude treba zmeniť UPN ak zámer podporíme. 

‐p.Zemko:Oslovil Ing.Tomalu ,či bude možné spracovávať zmenu UPN a územné plány zón 

súbežne,alebo najskôr spracovať zmenu UPN a po nej spracovávať UPN zón. 

‐Ing.Tomala:Pravdepodobne by to bolo možné,ale najskôr by bolo potrebné dať otázku na VUC a RÚ 

B.Bystrica či budú u zmeny UPN trvať na zákrese do  širších vzťahov R2. 

‐p.Zemko:Je potrebná podrobná UPI pre žiadateľa o terajšom stave UPN Sliač v tejto lokalite ,včetne 

všetkých obmedzení na lokalite. 

‐p.Laskavý:Vznikne nám ostrovčekovitá zástavba na Trebule.Lokalita nesúvisí s už prebiehajúcou 

zástavbou. 

‐p.Zemko:Áno,ale je tu podstatný rozdiel ako na Kopaniskách.Tu je už lokalita obklopená z troch strán 

s lokalitami už vyriešenými v UPN. 

‐Ing.Tomala:Pre Sliač je nevyhnutné vyčleniť viac plôch pre HBV. 

‐Ing.V.Belička:Je potrebné sa vyjadriť či tento zámer podporujeme. 

‐p.Zemko:Ja s týmto zámerom problém nemám,len sa musí uskutočniť zmena UPN. 

‐Ing.Tomala uviedol,že by od investora bolo dobre požiadať v súvislosti s jeho zámerom o štúdiu. 

‐Následne prebiehala diskusia o formulácii uznesenia.Po jej ukončení dal predseda hlasovať o 

uznesení. 

 

Uznesenie KVDŽP č.23 /2024 

Komisia  pri  MsZ  súhlasí  so  zmenou  funkčného  využitia  územia  funkčná  zóna  A  a  C  Trebula  s 

podmienkou  vypracovania  zmeny  UPN  a  vypracovania  UPN  zóny  v  súlade  so  zadefinovanými 

parametrami MsZ. 

 

V čase hlasovania prítomných 9 členov komisie. 

Výsledok hlasovania: 
za:  9  proti: 0 

 

zdržalo sa :0 
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Uznesenie bolo prijaté 

 
4.Dodatok č.11 k VZN č.25/2005 o záväznej časti UPN mesta Sliač ZaD č.11 
 
predkladá:  mesto Sliač 

žiadateľ:  mesto Sliač 

lokalita:  Sliač‐Trebula 

predmet:  Dodatok č.11 k VZN mesta Sliač č.25/2005 

účel:  Zmena UPN 

príloha:  VZN a príloha č.1 záväzná časť UPN mesta Sliač. 

 
 

Predseda  uviedol  bod  č.4.Konštatoval,že  Dodatok  č.11  k  UPN  Sliač  nebol  vyhotovený  v  zmysle 

uznesenia MsZ 58/2023 zo dňa 30.3.2023.Do dodatku bola vsunutá asi počas obstarávania,spracovania 

zmena UPN v kú: Rybáre a  to v  textovej  časti  záväznej časti,ako  je uvedené v prílohe č.1 bod 11 v 

častiach 11.2.1 a 11.2.3. napriek  tomu,  že podľa uznesenia MsZ 58/2023  sa dodatok mal  týkať  len 

zmeny UPN v kú:Hájniky v časti Trebula.S takým niečim sa ešte za svojej takmer 20 ročnej činnosti v 

samospráve ešte nestretol.Predseda otvoril diskusiu. 

Diskusia: 

p. Laskavý:Dodatok mal byť vyhotovený len na  Trebulu.On sám je prívržencom postavenia bytovky 
na Rybárskej,kde to momentálne UPN neumožňuje,ale s takýmto niečím sa nestotožňuje a nemôže s 
tým súhlasiť. 
p.Zemko:Toto sa  mohlo stať ,len s vedomím niekoho z Mesta,kto sa dohodol s obstarávateľom a 
spracovateľom ,aby sa to tam vsunulo.Mohlo by ísť aj o porušenie zákona. 
p.primátorka:Keď so sa to dozvedela bola som šokovaná,ja som za bytovku ,ale takéto veci riešim s 
zásadne s poslancami.Oslovila som p.Kelemana ,ktorý je momentálne PN,ale poslal mi vyjadrenie v 
zmysle,veď bolo prerokovanie,a nikto sa tam nezúčastnil a nepripomienkoval.Volala na RÚ 
B.Bystrica,kde jej bolo povedané,že UPN sa môže meniť aj na viacerých miestach naraz. 
p.Zemko:Meniť sa môže aj viac vecí,ale v súlade s uznesením zastupiteľstva,a nie svojvoľne. 
Ing.Janáková Sujová:Nikde neboli zverejnené žiadne podklady,obvykle býva zverejnený kompletný 
dodatok. 
p.Zemko:Ani ja som sa nedostal ku komletnej dokumentácii o dodatku,preto som požiadal pani 
primátorku,mailom,aby bol k dispozícii na tejto komisii,a napriek tomu tu nie je. 
p.Laskavý:Kto dal pokyn spracovateľovi na tento úkon?A vie o tom investor? 
p.primátorka:Ja s tým nemám nič spoločné,nie som odbornik na územné plánovanie. 
Ing.Tomala:ZaD môžu byť na viacero vecí,ale všetko musí prebehnúť podľa predpisov. 
p.prednosta:Ide o pochybenie,ale už sa s tým nedá nič robiť,lebo to prešlo schvalovacím procesom. 
p.Laskavý:Ale poslanci to neodsúhlasia a tým sa poškodí investor. 
p.primátorka:Pochybil zamestnanec,ja so to tam nedala. 
Ing.Janáková Sujová:Primátor zodpovedá za svojich zamestnancov. 
p.Zemko:Nechce sa mi veriť,že taký skúsený pracovník ako pán Ing.Keleman urobí takúto vec bez 
vedomia a súhlasu nadriadeného. 
p.prednosta:Je to shválená vec odobrená všetkými inštitúciami a nie je možné z toho nič vybrať. 
p.primátorka:Dodatok treba schváliť a dať potom posúdiť na prokuratúru,ktorá posúdi zákonnosť. 
p.prednosta:Investor o tom musel vedieť,keď sa to dostalo do dodatku. 
p.primátorka:Schválenie dodatku ešte neznamená,že sa tam bytovka postaví,o tom rozhodnú 
poslanci.Pán Keleman to asi urobil preto,lebo  pri osobitnej zmene UPN,by sa musela uvádzať R2,čo 
tu nebolo treba.Ja nechcem robiť ,žiadnu investíciu bez súhlasu poslancov. 
Ing.Tomala:Problém vznikol na pôde Mesta,a treba ho napraviť ,aby to nezašlo ďalej. 
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p.prednosta:Vidím,len dve možnosti nápravy.1.Dodatočné odsúhlasenie vsunutej zmeny 
poslancami.2.Spustiť celý proces nanovo,bez zmeny na Rybárskej. 
Ing.Belička:Mal sa dávno riešiť územný plán,a k ničomu takému by nedošlo. 
Ing.Tomala:Mal by sa pripraviť koncept nového územného plánu,ktorý by mohol slúžiť ako podklad 
pre rozhodovanie,kým nie je vyhotovený nový. 
p.primátorka:Kým bude problém s R2 nevieme presadiť žiadnu finalizáciu UPN. 
Ing.Tomala:Sústrediť tieto požiadavky do konceptu,aj s grafikou,čo bude podklad k riadnej zmene 
UPN.Interná vízia,ktorá určí smer vývoja Mesta. 
p.Laskavý:Je potrebné scelovať pozemky,buď kúpou,alebo aj malými pozemkovými úpravami. 
Ing.J.Belička,p.Zemko:Rozvoj Mesta možno v súčasnosti riešiť,len cez investorov,pre nedostatok 
finančných prostriedkov a pozemkov vo vlastníctve Mesta.Predseda diskusiu zastavil,odchýlila sa od 
merita veci,s tým,že na ďalšiu diskusiu bude priestor v bode rôzne.Vyzval členov,ak majú niečo k 
prejednávanému bodu nech sa vyjadria. 
Neprihlásil sa nikto,predseda dal hlasovať o uznesení. 
 
 
Uznesenie KVDŽP č. 24/2024 

Komisia pri MsZ odporúča MsZ schváliť Dodatok č.11 k VZN 25/2005 o záväznej časti územného plánu 

mesta Sliač,ZaD č.11 

 

V čase hlasovania prítomných 9 členov komisie. 

Výsledok hlasovania: 

za:  0  proti: 6 

zdržalo sa:3 

Ing.Belička,p.Kujan 

Ing.Tomala 

 
Uznesenie nebolo prijaté 

Po prijatí uznesenia komisia ešte diskutovala,ako čo najprijatelnejšie vyriešiť problém s dodatkom. 
p.Kujan:Je na poslancoch a meste ,aby sa našlo riešenie,ktorým by sa nebrzdil rozvoj.Pripomína mi to 
problém s R2 
p.Bakša:Prečo sa nekoná transparentne,keď väčšina poslancov je za bytovku? 
p.primátorka:Ja som najviac nahnevaná,lebo tú bytovku chcem,ale táto situácia tomu nepomáha. 
Ing.Janáková Sujová:Evidentne Mestu chýba architekt. 
p.primátorka:Písomne oslovím RÚ B.Bystrica a požiadam o písomné stanovisko ,ako to napraviť. 
p.Tomala:Mám za to,že problém by sa dal vyriešiť a napraviť stretnutím predstavitela 
Mesta,spracovatela a zástupcu RÚ B.Bystrica,ako administratívna chyba. 
p.Zemko:Ja nemám problém za dodatok zahlasovať,ak bude predložený na zastupiteľstvo ako dielo 
vyhotovené presne podľa Uznesenia MsZ 58/2023 bez Rybárskej.Oprava musí byť realizovaná vo 
všetkých paré elaborátu a na digitálnych nosičoch . 
Záverom sa členovia zhodli ,že je potrebné nájsť čo najjednoduchšie a najkratšie riešenie problému. 
 
5.VZN 03/2024 o dočasnom parkovaní v meste Sliač. 
3.3 
predkladá:  mesto Sliač 

žiadateľ:  mesto Sliač 

lokalita:  Sliač intravilán 

predmet:  VZN 03/2024 

účel:  parkovanie 

príloha:  situácia ,VZN 
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Predseda uviedol bod,a dal slovo predkladateľovi. 

Pani primátorka obšírne uviedla,prečo ide mesto  zaviesť parkovanie,a aké benefity z toho plynú pre 

Mesto a jeho občanov.Okrem iného uvádza:Chceme zaviesť parkovanie od 1.1.2025.Boli stretnutia s 

občanmi,od občanom šli pripomienky rázu prečo platiť viac ,ako v iných mestách a prečo  na byt sú len  

tri autá.Názov o dočasnom je preto,lebo chceme po spustení zistiť čo sa osvedčilo a čo nie.VZN potom 

bude možné meniť priebežne.Zistí sa počet áut,ako aj ako je to s občanmi ,ktorý tu bývajú,ale nemajú 

prihlásený  trvalý  pobyt.Spracovala  sa  finančná  analýza,ktorá  ukázala,že  Mesto  môže  za  5.rokov 

dosiahnuť  príjem  200  000  €,pri  výdajoch  109  000€.NA  investíciách  by  Mesto  získalo  91 

000€.Registračný poplatok 20.€ by mal priniesť finančné prostriedky na úvodné náklady.Spoplatnené 

sú časy od 17.00hod. do 7.00.hod,okrem sobôt a nediel.Parkovacie miesta budú vyznačené a niektoré 

ulice  sa  zjednosmernia.Obyvatelia  rod.domov  budú  mať  zľavu  50%  na  RK  ,ak  si  ju    budú  chcieť 

zaobstarať.RK  by  mala  stáť  za  prvé  auto  30€.Je  drahšia  ako  inde,ale  zasa  Sliač  bude  len 

1.park.zóna.Pred obchodmi sa platiť nebude ,podľa otváracích hodín.Popísala aj špecifiká niektorých 

ulíc.Spomenula ul.Gorkého a Cikkerovu,kde je menej parkovacích miest.Prioritne sa tam budú budovať 

tie ktoré sú schválené. 

Predseda otvoril diskusiu. 

‐Ing Lechová:Ako sa riešia firemné autá? 

‐p.primátorka:Možno prihlásiť na značku ako fyzická osoba užívateľ. 

‐Ing.Lechová:Má syna vo Zvolene,ako bude riešený na Sliači? 

‐primátorka:Môže sa požiadať o návštevnícku kartu,prípadne požiadať o ďalšiu RK,Vysvetlila aj ďalšie 

prípady k parkovaniu a odpovedala na otázky pánov J.Beličku a V.Beličku.Doplnila ,že na uliciach,kde 

nebudú vyznačené parkovacie miesta sa bude parkovať ako to umožňuje vyhláška. 

‐p.Laskavý:Niektoré miesta ešte nie sú v grafike vyznačené. 

‐p.primátorka:Ešte sa niektoré miesta v grafike doplnia. 

‐Ing.Tomala:Ako je to s kúpelmi? 

p.primátorka:Majú svoje pravidlá,naša zóna končí ul.B.Nemcovej. 

‐na otázky viacerých členov na celodenné spoplatnenie a kontrolu. 

p.primátorka:Spoplatnené  časti  budú  vyznačené,kontrolu  bude  robiť  platený  zamestnanec  bez 

auta,bude mať čítačku. 

‐Ing.Lechová:Kto bude vykonávať parkovanie Mesto,či mestská spoločnosť? 

‐primátorka:Začne to robiť Mesto,časom technické záležitosti a údržbu bude vykonávať spoločnosť. 

‐prednosta:Vo  VZN  sme  chceli  zadefinovať,že  to  bude  robiť,len Mesto  a mestská  spoločnosť,nikto 

cudzí. 

‐ primátorka:Ak má niekto pripomienky k VZN ,treba ich dať,tie sa budú vyhodnocovať.Bude sa ešte 

riešiť spoplatnenosť v nocí z piatka na sobotu a z nedele na pondelok. 

‐Ing.Janáková Sujová:Čo s našimi pripomienkami,bolo treba dať aspoň spätnú väzbu. 

‐primátorka:Budú klasicky vyhodnotené medzi pripomienkami. 

‐Ing.Lechová:Je mesto pripravené na spustenie parkovania od 1.1.2025? 

‐prednosta:Sme v štádiu príprav,ale niektoré veci môžeme začať riešiť ,až po schválení VZN,podľa jeho 

finálneho znenia./parametre zadané do súťaží/. 

‐p.Laskavý:O čo sa ide súťažiť? 

‐prednosta:O  evidenciu,kontrolný  systém,aplikáciu  na  registráciu  návštev.Registrovať  sa  bude  cez 

mobil ,počítač,www.stránku aj platiť.Časom budú aj na niektorých miestach parkovacie automaty,asi 

2.Firma nezabezpečí objektívnu zodpovednosť/je to drahé./ 
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‐Ing.Janáková Sujová:Koľko bude stáť zamestnanec na kontrolu? 

‐primátorka:cca1200€ mesačne. 

‐prednosta:kontrola sa bude vykonávať nepravidelne,bez aút,občas by mohli byť autá zapožičané za 

poplatok  z  okolitých  miest,ale  to  len  z  času  na  čas.Vlastné  auto  by  bolo  pre  nás  nerentabilné.Po 

zavedení parkovania sa počíta s 1 mesiacom bez pokút ,len s upozornením. 

‐ prednosta,primátorka:Systém parkovania by mal byť samofinancovateľný,bez dotácii od Mesta. 

‐Ing.Tvarožek:Tieto veci by mali byť prerokované na Komisii finančnej a legislatívnej. 

‐p.Zemko:Samozrejme my to posudzujeme z čisto technického hľadiska. 

‐p.Zemko:Táto komisia mala k tak obsiahlej problematike zasadnúť niekoľkokrát,zaslúžilo by si  to aj 

osobitné zasadnutie,hlavne s ohľadom na členov neposlancov ,nie tesne pred schvalovaním VZN. 

Predseda ukončil diskusiu a dal hlasovať o uznesení. 

 

Uznesenie KVDŽP č.25/ 2024 

Komisia pri MsZ odporúča MsZ schváliť VZN č.03/2024 o dočasnom parkovaní v meste Sliač. 

 

V čase hlasovania prítomných 9 členov komisie. 

Výsledok hlasovania:  za:  8 
Proti: 1 

Ing.Lechová 
zdržali sa: 0 

 
 

Uznesenie bolo prijaté 

 
 

6.Rôzne 
 
Predseda otvoril bod rôzne. 
 
Pani primátorka predstavila zámer rodiny Pŕíkazských odkúpiť pozemok v kú: Hájniky pri ich 
rodinnom dome a pri vstupe na cyklotrasu./kú:Hájniky,p.č.203/2./ 
‐p.Laskavý neodporúča odpredaj,pozemok potrebujeme ,ako rezervu v území.Navrhuje to prejednať 
na nasledujúcej komisii. 
‐Pani primátorka tiež predstavila pozemky pri železničnej trati,ktoré majú záujem odkúpiť Trebulovci. 
Jeden s pozemkov komisia neodporúča odpredať/kú Rybáre p.č.804/41,čast p.č.804/1,druhý je pre 
Mesto nevyužiteľný./p.č.804/47/Navrh komisie je, prejednať to  na budúcej komisii. 
‐Prednosta predstavil návrh zmluvy na prevzatie ,kanalizácie od KLM,ak nie sú výhrady tak by to 
Mesto dalo do MsZ. 
‐p.Laskavý :Časť chodníka na Mládežníckej je urobená z inej dlažby,zrejme si  to urobil vlastník 
nehnuteľnosti,aby tam mohol parkovať. 
‐p.primátorka oboznámila komisiu s havarijnými stavmi. 
Škôlka,vadné základy,už opravené. 
Cesta,ul.Tajovského,Družstevná prepadáva sa cesta,potrebná oprava, 
Cikkerova ulica‐prepadol sa chodník,potrebná oprava 
Škôlka SNP:Požiadavka požiarnikov,vymeniť spodné okná a dať dvere/únikový východ/. 
Ing.Lechová:Upozorňuje ,že od 1.1.2024 pre obce bude povinný zber a triedenie textilu.Firma TEXTIL 
ECO a.s. sa má stiahnuť zo Slovenska,svoje aktivity bude prevádzať len v Čechách. 
p.primátorka:Podľa jej informácii sa to bude zatiaľ riešiť kampaňovým zberom. 
p.primátorka:Bude asi nevyhnutné zvýšiť poplatky za komunálny odpad cca .o 11% o mieru inflácie. 
Mesto pripravuje váženie,plánuje prejsť na čipový spôsob.Mesto podalo projekt o dotáciu na zberný 
dvor.Mala by sa riešiť aj homologizačná jednotka. 
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p.primátorka:Informovala,že na osvetlenie,výmenu žiaroviek sa nedávajú fondy. 
Ing.Lechová upozorňuje,že kompostovanie nespĺňa normy.Ľudia tam hádžu veci ,ktoré nemajú. 
Ing.Janáková Sujová:Aby bolo kompostovanie v poriadku,je nevyhnutné,aby sa dodržiavali pravidlá 
kompostovania.Predseda ukončil diskusiu. 
 
7.Záver 
 
Predseda komisie p.Dušan Zemko ukončil rokovanie a poďakoval sa prítomným za aktívnu 
účasť.Komisia ukončila rokovanie o 19.40 hod. 
 
 
 
Zapísal:Dušan Zemko,predseda KVŽDP                                    Schválil:Dušan Zemko,predseda KVDŽP     
Dňa:14.9.2024                                                                               Dňa:14.9.2024 
 
 
 


